

吉林省一级期刊
吉林省科技期刊30强
“中国知网”上网期刊
《中国学术期刊网络出版总库》收录期刊
《中文科技期刊数据库》收录期刊
《中国核心期刊(遴选)数据库》收录期刊
“万方数据—数字化期刊群”全文上网期刊
《CAJ—规范》执行优秀期刊

ISSN 1005-7129
CN 22-1106/S

吉林林业科技

JOURNAL OF
JILIN FORESTRY SCIENCE AND TECHNOLOGY

第48卷 总第260期
2019 **4**



目次

朝鲜崖柏种子形态质量及萌发特性的初步研究 苑景淇等(1)

京桃果实发育特征的观测 胡剑熠(4)

长春市主要城市绿化树种保存率与健康状况分析与评价 徐光花等(6)

不同干燥方式对黄精生理生化指标的影响 刘怡菲(11)

淹水胁迫对花楸树苗生理指标及叶片荧光特性的影响 梁 启等(15)

ArcGIS 软件在征占林地可行性报告图件制作中的应用 李晓宁等(18)

天桥岭林业局森林资源现状分析及经营建议 赵国辉等(20)

日本松干蚧危险性评估 贺喜叶乐吐等(24)

长春市林业有害生物发生现状分析 鞠 锋(27)

灰鹤在向海自然保护区觅食生境的选择研究 李 波等(31)

日本厚朴生物学、生态学特性及繁殖技术研究简介 杨 鹤(35)

植物凋落物分解研究进展 梁 东等(37)

松材线虫病媒介种类研究综述 陈 军(41)

高速铁路占用林地对环境和林业影响分析 于世勇等(44)

本刊声明 (23)

CN22 - 1106/S * 1972 * b * 16 * 48 * zh * p * ¥10.00 * 3000 * 14 - 2019 - 07

CONTENTS

Preliminary Study on the Morphology Quality and Germination Characteristics of *Thuja koraiensis* Seed YUAN Jingqi et al. (1)

Observation on the Developing Characteristics of *Prunus davidiana* Fruit HU Jianyi(4)

Analysis and Evaluation on the Survival Rate and Health Condition of Main Urban Greening Tree Species in Changchun XU Guanghua et al. (6)

Effects of Different Drying Methods on Physiological and Biochemical Indexes of *Polygonatum* LIU Yifei(11)

Effects of Flooding Stress on Seedling Physiological Indexes and Leaf Fluorescence Characteristics of *Sorbus pohuashanensis* LIANG Qi et al. (15)

Application of ArcGIS Software in the Map Production for the Feasibility Report of Forest Land Acquisition LI Xiaoning et al. (18)

The Proposal and Analysis of the Forestry Resources and Management in Tianqiaoling Forestry Bureau ZHAO Guohui et al. (20)

Evaluation and Analysis of Damage of *Matsucoccus matsumurae* Hexiyeletu et al. (24)

Status Analysis of Forest Pest Occurrence in Changchun JU Feng(27)

Study on the Selection of *Grus grus* in the Feeding Habitats of Xianghai Nature Reserve LI Bo et al. (31)

Introduction to the Study of Biology, Ecological Characteristics and Reproductive Technology of *Magnolia hypoleuca* in Japan YANG He(35)

Research Progress on Decomposition of Plant Litter LIANG Dong et al. (37)

A Review of Studies on Vector Species of Pine Wilt Disease CHEN Jun(41)

Analysis of Impacts of High – speed Railway Occupation of Forest Land on Environment and Forestry YU Shiyong et al. (44)

Statement (23)